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2018-12-03 
Äldre- och socialtjänstavdelningen 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Äldre- och socialtjänstavdelningen 

 

S:t Eriksgatan 117, uppgång C, plan 4 

Box 45075 

104 30 Stockholm 

Växel 08-508 09 000 

stockholm.se 

 

Norrmalms råd för funktionshinderfrågor 

 

Närvarande ledamöter  
Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Pia Olsson, Riksförbundet för Social och Mental Hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

Ulrika Pohl Andersson, FUB Stockholm – för HSO 

 

Ej närvarande 
Monicka Zachari, SRF Stockholms stad  

 

Lena Huss, Riksförbundet för Social och Mental hälsa, 

RSMH, Stockholms läns distrikt – för HSO 

 

I tjänsten närvarande 

Linus Olsson, biträdande avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 
 

Tidpunkt 

2018-12-03, möte 10/2018, kl. 15.00-16.30 
 

Plats 

S:t Eriksgatan 117, lokal: Kungsträdgården 
 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 

 

 
 

 

Protokollet justerat  
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Datum …………….  Datum……………. 

 

 

…………………….  …………………… 

Louise Lindström  Pia Olsson 

ordförande    justerare  

   justerat via mail 

 

 

 

§ 1 

Val av mötesordförande, justerare och godkännande 

av dagordning  
Louise valdes till mötets ordförande och Pia valdes att 

justera protokoll. Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 

Föregående mötesprotokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till 

handlingarna.  

 

§ 3 

Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde den 13 

december 

Rådet har tagit del av nämndens ärenden.  

 

Ärende 4 Sammanträdesdagar för Norrmalms 

stadsdelsnämnd och nämndens sociala delegation år 

2019  

Rådet har noterat nämndens mötesdagar och kommer i 

görligaste mån anpassa de egna mötesdagarna efter dessa.  

 

Ärende 5 Nyårsfirande 2018/2019 på Skeppsbron och 

Skeppsholmen  

Rådet ser positivt på att förvaltningen bidrar till 

tryggheten under nyårskvällen och natten.  

 

 

Ärende 8 Rapport om möjligheterna att införa en 

vikariepool för äldreomsorgen 
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Rådet noterar detta och ser både personal- och 

kompetensförsörjningen som avgörande för kvaliteten hos 

en verksamhet. Och, vill i detta sammanhang 

uppmärksamma funktionsnedsatta personers individuella 

vårdbehov inom äldreomsorgen.   

 

§ 4 

Budget för verksamhetsår 2019 

Linus redogjorde för majoritetens förslag till stadens 

budget för kommande verksamhetsår. Det finns en tydlig 

signal om att möjliggöra för personer med 

funktionsnedsättning så att de kan utgöra en del av 

arbetsmarknaden. I detta inbegrips kommunens eget 

ansvar för att underlätta för anställningar i den egna 

verksamheten.  

 

Norrmalms stadsdelsnämnds verksamhetsplan för 2019 är 

under arbete, rådet önskar kunna bidra med synpunkter 

utifrån sitt uppdrag. I år har det dock inte funnits någon 

bra form för detta. Ordförande Louise, som även har 

nominerats till det nya råd som tar vid kommande 

verksamhetsår, önskar ta del av förvaltningens preliminära 

förslag till verksamhetsplan så fort som ett sådant 

föreligger.   

 

§ 5 

Synpunkter på remisser 

Inga remisser denna gång.  

 

§ 6 

Rådets verksamhet kommande verksamhetsår 

a) Handikappföreningarnas samarbetsorgan i Stockholms 

stad (HSO) har nominerat sex personer till Norrmalms råd 

för funktionshinderfrågor. Stadsdelsnämnden kommer 

fatta beslut om nomineringarna vid sitt 

konstituerande sammanträde den 2 januari 2019. 

  

b) Rådets sekreterare kommer hålla de nominerade 

ledamöterna informerade. Förslag till årets första 

sammanträde för rådet är måndag den 28 januari, dvs i 

veckan före nämndens sammanträde. 

  



 

 

 

 Protokoll 

Sida 4 (5)  

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

c) Rådets sekreterare kommer som information till det nya 

rådet göra en sammanställning av de frågor som 

nuvarande råd sett som angelägna att bevaka samt 

verksamheter och funktioner som rådet önskat besöka 

eller få information om.  

  

d) Louise avser att skicka tips om underlag inför arbetet 

nästa år. Ulrika föreslog att det nya rådet i början av sin 

verksamhet lägger in några extra timmar för att diskutera 

arbetssätt, motsvarande en planeringsdag. 

 

§ 7 

Övriga frågor 
a) St. Julianpriset delades ut samma eftermiddag som 

rådets sammanträde. Rådet ser med intresse fram emot att 

få ta del av resultatet. Många av de nominerade är 

verksamma inom Norrmalm. 

 

b) Färdtjänsten ska minska antalet resor och ändrat i 

systemet fr.o.m. 1 januari 2019. Det är ett beslut som 

fattats av landstinget, men som även påverkar kommunal 

verksamhet på olika plan. Rådet anser det viktigt att följa 

utvecklingen samt att observera att även personer med 

psykisk ohälsa kan vara i stort behov av färdtjänst. 

 

§ 8 

Möteslokalerna och möteshandlingarnas tillgänglighet  

a) Den dagordning som postades till Ulrika i tisdags i 

förra veckan har ännu inte kommit fram.  

b) Rådet uppmärksammar att en väggklocka nu finns i 

rum Kungsträdgården.  

c) Portöppnaren vid entrén på Sankt Eriksgatan bör 

kompletteras med ytterligare en öppnare på ytterväggen 

vid dörrens vänstra sida. 

 

§ 9 

Mötets avslutande  

Ordförande tackade deltagarna och uppmärksammade 

särskilt de avgående ledamöterna Ulrika och Pia. Ulrika 

kommer inte nomineras för vidare verksamhet i något råd 

utan kommer ägna sin tid åt att författa en bok om 

kommunalt arbete med funktionshinderfrågor genom åren. 
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Pia är inte nominerad till det nya rådet men står till 

förfogande om HSO vill nominera henne.  
 


